



ABOUT APPLEBY GLOBAL SERVICES

关于 APPLEBY GLOBAL SERVICES

Appleby Global Services (AGS) provides a range of administration, reporting and fiduciary services primarily focused on corporate structures. Appleby Global Services (AGS) 专为企业结构提供行政管理、申报及信托服务。

Our experienced and knowledgeable professionals have strong fiduciary capabilities and provide clients with an integrated and responsive offering in collaboration with market-leading legal specialists provided by our affiliated law firm.

本公司的专业人员具备专业资格，经验丰富，信托服务实力卓越。本公司与联营法律事务所的专家紧密合作，为客户提供应变灵活的一体化专业服务。

We operate in six highly regarded and well-regulated global locations – **Bermuda, Cayman Islands, Hong Kong, Jersey, Mauritius and Seychelles.**

本公司在六个备受推崇和规范的全球地点开展业务 - **百慕达、开曼群岛、香港、泽西岛、毛里求斯和塞舌尔。**

We offer expertise in specialist market areas including Capital Markets, Real Estate, Insurance and Private Equity.

本公司提供资本市场、房产、保险和私募股权等专门市场领域的专业意见。

We have the capability to service clients operating in a broad range of industry sectors including global corporates, financial institutions and asset managers.

本公司服务不同产业板块的客户，广泛涵盖全球各大企业、金融机构和资产管理公司。

We have a globally integrated team of experts who are respected and valued in their respective markets and who work together for our clients.

本公司遍布全球的一体化专家团队，于各自擅长领域独当一面，与客户紧密合作。



“Our dedicated team of experienced professionals will work closely with our legal specialists to provide clients with an integrated legal and corporate administration offering.”

“本公司的专业资深专责团队，与本公司的法律专业人员紧密合作，为客户提供一体化法律和企业行政管理服务。”

APPLEBY GLOBAL SERVICES HONG KONG

Our Hong Kong office caters to local, Asian and international clients looking to set up structures in Bermuda, British Virgin Islands, Cayman and Hong Kong, for purposes including:

本公司香港办事处专责当地、亚洲地区和国际客户，就下列范畴在百慕达、英属维尔京群岛、开曼和香港设立投资结构：

- Public listings 公开上市
- Investment funds 投资基金
- Mergers & acquisitions 并购
- Wealth planning 财富规划
- Asset protection 财产保障

AGS Hong Kong acts as the prime point of contact for our Asian based clients.

This gives clients the simplicity of a single contact point, the convenience of transacting in the same time zone and the comfort of communicating in the client's preferred language. Our services cover:

AGS Hong Kong 为亚洲地区客户担当联系人角色。客户只需简单接触单一联系人，使用自身沟通语言，即能在同一时区简便办理交易。本所服务覆盖：

- Incorporation and registration 公司成立和注册
- Registered office 注册办事处
- Corporate administration support □ □ □ □ □ □
- Company secretarial 公司秘书 □ □
- Statutory records maintenance 法定纪录存置
- Government registry & regulatory filings 政府登记处 □ □ □ □ □ 存档
- Principal Registrar & Transfer Agent 过户登记总处及过户代理
- Anti-Money Laundering Services □ □ 洗钱服务
- Bank account opening and maintenance support □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □ □
- And more □ 其他

Our team of experienced corporate services professionals provides clients with integrated and responsive solutions in collaboration with market-leading lawyers of our affiliated law firm, Appleby Hong Kong.

本公司的企业服务专业团队，与本公司联营律师事务所毅柏律师事务所（香港）的市场知名律师合作，给客户提提供应变灵活的一体化服务。

KEY CONTACTS:

主要联络人 □



ANGELA MA
Managing Director 董事总经理
AGS Hong Kong
+852 3959 7101
angela.ma@global-ags.com



JUDY LEE
Director 董事
Appleby Hong Kong
+852 2905 5737
jlee@applebyglobal.com



DAVID BULLEY
Director 董事
Appleby Hong Kong
+852 2905 5770
dbulley@applebyglobal.com

Appleby Global Services (Hong Kong) Limited is licensed by the Companies Registry to carry on a company service business in Hong Kong. Please refer to the AGS website for more information on our [Privacy Policy](#).

Appleby Global Services (Hong Kong) Limited 是获得公司注册处发牌可在香港进行公司服务业务。有关本公司的[私隐政策](#)详情，请参阅 AGS 网站。

This publication is for general guidance only and does not constitute definitive advice 本刊物仅供一般指引用途，并不构成完整可靠的正式法律谘询意见